
 

Referat medlemsmøte 9.februar 2024 
 

Agenda: 

 Gullmerke 
 Klubbens treningsterreng 
 Hovedsponsor 
 Klubbklær 
 Aktiviteter 2024 
 Klubbmesterskapet 
 Lavlandstrening 
 Preller´n 
 Eventuelt 

Gullmerke: 

 Styret ønsket å informere medlemmene om statuttene for tildeling av gullmerke, og at forslag på 
kandidater kommer fra medlemmene og kan skje gjennom hele året. 

Treningsterreng: 

 Det er litt endring på terrengene som klubben disponerer i 2024.  
 Deler av terrenget i Vingelen er fredet i vinter, men vil være på plass igjen neste år. 
 Nytt terreng er Eidsvola på Tolga. 
 Se oversikt og info på hjemmesida til ØFHK. 

Hovedsponsor: 

 Klubben har frem til nå hatt Royal Canin som hovedsponsor, men på grunn av vanskeligheter 
med bl.a. kommunikasjon har styret vedtatt å inngå avtale med Troll Mushing AS som 
hovedsponsor 

 Medlemsmøte var enig med styret. 

Klubbklær: 

 Medlemsmøte mente at klubben ikke skal jobbe for å selge klær fra Devold eller Aklima. Det vil 
medføre behov for større innkjøp og lite inntekt til klubben. 

 Styret jobber for et videre samarbeid med Sport1 og eventuelt Chevalier. 

Aktiviteter: 

 Klubben vil forsøke å gjennomføre ihht. aktivitetsplanen som ligger tilgjengelig på hjemmesida 
 Oppdateres ved endringer. 

Klubbmesterskapet for 2023: 

 Klubbmesterskapet 2023 ble avlyst 2 ganger i fjor, bør man få til det i vinter?  
o Medlemmene mener nei, foreslår heller en sosial samling med fuglehund. Leie et sted 

der medlemmene kan delta på ulike vis.   
o Og/eller arrangere lavterskel treningssamlinger. 

 



 
Lavlandstrening:  

 Styret ser på mulighet for å invitere medlemmer til en langhelg med instruksjon / trening på 
rapphøns og/eller fasan. 

 Medlemmene er positive til forslaget, og styret jobber videre med saken. 
 
Preller’n: 

 En diskusjon som har gått lenge er om denne skal være digital eller blad, eller begge deler. Det 
oppleves mye skryt for bladet, så det er ønskelig at begge deler beholdes. 
 

Eventuelt: 
 

 Forslag til styret: 
o Sponsoransvarlig i klubben som blant annet er ansvarlig for dommergaver i forbindelse 

med jaktprøver og utstillinger. 
 

o 2025: Klubben er 40 år! Kan styret utarbeide et forslag til arrangement? Hva kan vi 
gjøre for å markere dette. 

 
 Årsmøte og medlemsmøte ble avsluttet med god mat og drikke på Famiglia. 
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